



## Canadian Helicopters

### CAN YOU SKETCH A CLEAR PICTURE OF YOUR CAREER PLAN?

**Canadian Helicopters**, an employer of choice in the world of helicopter flight operations, is presently looking for 8 regular Bell 212 Pilots (AFGHANISTAN) - Posting Number: 200839.

With 650 talented and dedicated employees working from 42 bases across Canada, we offer the advantages and opportunities of a large company, while keeping a personalized and friendly approach.

#### Description of position

Canadian Helicopters has bid on a contract to provide VFR Bell 212's to the Department of Defense of the United States. Upon a successful contract award, these helicopters will be deployed to Afghanistan, providing the transport of supplies, U.S. Mail and passengers from a base of operations to Forward Operating Bases throughout the country. Other details include: Rotations: 28-days on duty, 28-days off duty (travel during off duty time); Attractive salary (to be disclosed only to qualified candidates upon contract award); Annual bonus (to be disclosed only to qualified candidates upon contract award). Therefore, we are now accepting resumes from qualified individuals to determine the level of interest for these positions. Only pilots with the qualifications listed below need apply. NO CALLS PLEASE.

#### Qualifications

Bell 212 endorsement & experience; Current mountain experience; Current slinging & vertical reference experience; Instrument experience considered an asset; Eligible for international travel; Candidates must be bondable; Screening for a 'secret' level security pass required; Good communication skills and a positive attitude required; Ability to work within a group environment.

#### Salary range

Attractive salary (to be disclosed only to qualified candidates upon contract award). Annual bonus (to be disclosed only to qualified candidates upon contract award).

**To apply or get more information about the present position, do not hesitate contact us at:**

Human Resources  
Telephone: 1-800-303-7148  
[humanresources@canadianhelicopters.com](mailto:humanresources@canadianhelicopters.com)

Did you hear about us from our "Well Done" recruitment campaign?

Yes  No

Print

Apply Now

**Contact us! This could be the most important decision of your career.**

**Canadian Helicopters** is an equal opportunity employer.

---



## Hélicoptères Canadiens

### VOTRE PERSPECTIVE D'EMPLOI VOUS PERMET-ELLE DE TRACER VOTRE AVENIR?

**Hélicoptères Canadiens**, un employeur de choix dans le monde du transport hélicoptéré, est présentement à la recherche de 8 PILOTES Bell 212 (AFGHANISTAN) régulier - Poste Numéro D'affichage: 200839.

Avec 650 employés compétents et dévoués répartis dans 42 bases à travers le pays, nous offrons les avantages et les opportunités propres aux grandes entreprises, tout en conservant une approche humaine et chaleureuse.

#### Description du poste

Hélicoptères Canadiens a déposé une soumission pour un contrat afin de fournir des VFR Bell 212 au ministère de la Défense des États-Unis. À l'obtention de l'attribution du contrat, ces hélicoptères seront déployés en Afghanistan, pour le transport des fournitures, du courrier ainsi que des passagers d'une base opérationnelles à d'autres bases avancés dans l'ensemble du pays. Les autres informations comprennent: Les rotations: 28 jours de service, 28 jours de repos (Voyage effectué dans la période de repos); Salaire et des avantages attractifs (à divulguer qu'aux candidats qualifiés lors de l'attribution du contrat); prime annuelle (à divulguer qu'aux candidats qualifiés lors de l'attribution du contrat) Par conséquent, nous acceptons dès maintenant les curriculum vitae de personnes qualifiées afin de déterminer le niveau d'intérêt pour ces postes. Seuls les pilotes ayant les qualifications énumérées ci-après pourraient appliquer. AUCUN APPEL S'IL VOUS PLAÎT.

#### Qualifications

Autorisation de voler sur Bell 212 avec l'expérience; Expérience de vol en montagne; Expérience avec référence verticale et courant d'élingage; Expérience de navigation par instrument considérée comme un atout; Admissible aux voyages internationaux; Les candidats doivent être cautionné; Nécessite une investigation pour l'obtention d'un pass de sécurité de niveau « Secret »; Nécessite de bonnes compétences en communication et une attitude positive; Capacité à travailler dans un environnement de groupe.

#### Salaire

Salaire et des avantages attractifs (à divulguer qu'aux candidats qualifiés lors de l'attribution du contrat). Prime annuelle (à divulguer qu'aux candidats qualifiés lors de l'attribution du contrat).

**Pour nous faire parvenir votre application ou tout simplement vous informez sur le présent poste, rejoignez-nous à:**

Ressources Humaines  
Téléphone: 1-800-303-7148  
[ressourceshumaines@helicopterescanadiens.com](mailto:ressourceshumaines@helicopterescanadiens.com)

Est-ce que vous appliquez qprès avoir vue notre campagne "Bien faire"?

Oui  Non

Copie

Application Directe

**Communiquez avec nous ! Cela pourrait être la décision la plus importante de votre carrière.**

**Hélicoptères Canadiens** pratique l'équité en matière d'emploi.

Close